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Abstract (en)
The method involves dividing ore particle-magnetic particle agglomerates (A) precipitated from the suspension into a mixture of separately present
ore particles (E) and magnetic particles (M), and separating magnetic particles from the mixture. A primary mass flow (MS1) containing magnetic
particles and a secondary mass flow (MS2) containing ore particles are formed. An information (I1) describing a measure of the content of ore
particles in the primary mass flow and another information (I2) describing a measure of the portion of magnetic particles in the secondary mass
flow are determined. An independent claim is included for a device for obtaining non-magnetic ores from a suspension containing non-magnetic ore
particles and magnetic particles.

Abstract (de)
Verfahren zur Gewinnung von nichtmagnetischen Erzen aus einer Erzpartikel-Magnetpartikel-Agglomerate enthaltenden Suspension, umfassend die
Schritte: - Trennen von aus der Suspension abgeschiedenen Erzpartikel-Magnetpartikel-Agglomeraten in ein Gemisch aus separat nebeneinander
vorliegenden Erzpartikeln und Magnetpartikeln, - Abtrennen der Magnetpartikel aus dem Gemisch, - Bilden eines ersten Magnetpartikel
enthaltenden Massestroms und eines zweiten Erzpartikel enthaltenden Massestroms, wobei wenigstens eine ein Maß für den Anteil an Erzpartikeln
in dem ersten Massestrom beschreibende, dem ersten Massestrom zugeordnete Information und/oder wenigstens eine ein Maß für den Anteil an
Magnetpartikeln in dem zweiten Massestrom beschreibende, dem zweiten Massestrom zugeordnete Information ermittelt wird.
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